
1. Ordförande och sekreterare för kvällens möte 
Ordförande: Rainer Bladh 
Sekreterare: Mattias Kangas 
 

2. Genomgång årshjul (december) 
 

3. Rapport från snöläger U16, U14 oxh U12 
U16 – 21 deltagare. Mkt skidåkning, banåkning varvat med övningar. Vi var 
ca 20 åkare uppdelade på två grupper. Endast fyra deltagare från 
Norrbotten.  
Ledarna är nöjda med lägret (Mattias Kangas, Erik Frohm, Sören 
Johansson, Maria Edström och Magnus Olofsson) 
 
Tröja till USM är på gång, Mattias Österberg (Luleå) och Rainer har dialog.  
 
U12 – 17 deltagare, bra och trevlig grupp att leda, leker och tränar bra över 
klubbgränserna. Kylan var ett problem. Ändrade i programmet till söndag.   
 
U14 – 24 deltagare  
Hade ett bra läger.  
Fundering på köldgräns (var kallt under lägret), ska vi ha en uttalad gräns? 
Till kommande läger bör vi ha en gräns. Distriktsledarna tillsammans 
bestämmer gräns och stöttar varandra i beslutet. Vi bör ha en backup plan 
under läger så vi kan gå in i ex sporthall osv, boka upp framöver 
Hade norska deltagare från grannklubbarna i väst Mo I Rana och Mosjön.   
 

4. Rapport från distriktsledare och utbildare 
Inget nytt distriktstränare (Mattias Kangas) 
Distriktsutbildare (Maria Edström) har fått information ang flourförbud.  
Rune S kommer testa under Funäsdalens FIS tävling. Man ska kunna testa 
skidorna frivilligt. Verkar vara oklart på gränser, det ska inte bli några 
diskningar utan blir som en utbildning och test.  
Under Vemdalsslalomen kommer det också att testas, blir i Klövsjö på 
storslalomen.  
Satu 1 och 2 går i Tärnaby till kommande helg. 
 

5. Stipendieröstningar, förslag för framtiden 
När vi nominera någon ska det finnas en motivering. 
Det ska läggas in i årshjulet när vi ska diskutera stipendier.  
Rainer kommer med ett förslag som vi ska återkoppla. Förslag kommer i 
januari.  
 

6. Tävlingar och ranking 
Tävlingar ska ut i tävlingskalendern 
Rankinglistor, Mattias Kangas sammanställer U16 USM ranking 
Det ska även rankas på U 14 och skickas in listor till Malå inför Finalen. 
Det har kommit en ny regel i slalom där det inte är tillåtet att fortsätta åka om 
man stannat upp efter ett fall ”complete stop” 
 



7. Ekonomi  
SSF kommer ersätta distriktet med 10 000 kr för distriktstränare och 
distriksutbildare, 5000kr för varje. 
Förslag från Fredrik Sandström att pengarna från SSF öronmärks till ledare i 
våra grupper när vi har osäkerhet på ersättning för distriktets ledare.  
Rainer har eller ska be Ulrika öronmärka pengarna.  
Hur många ledare ska kunna få ersättning? 
Vad är budgeterat för varje åldersgrupp på distriktsläger? 
U12 – 4 ledare? 
U14 – 4 ledare? 
U16 – 4 ledare? 
 

8. Övrigt 
 

9. Nästa möte 
Måndag 29 januari kl:20:30 

  
 


